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    Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

Referat BESTYRELSESMØDE 
16. juni ´25 (kl. 18.30 – 19.30) 

 
- Fraværende: Berit, Anne Kranker.  
- Kommentar til dagsorden: Jakob har et punkt under evt.: Er der noget lovgivning/juridisk der beskriver at 
autismeafdelingen kan eksisterer når der også er en almenafdeling.  
- Godkendelse af referat fra sidste møde: 
 
 

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer)    

 
 
Ca. kl. 18.30: 

 
Fællesdel: 
 

1. Valg af ny formand – og evt. ny næstformand 
Rasmus tiltræder som formand i bestyrelsen.  
Charlotte tiltræder som næstformand i bestyrelsen.  

 
2. Suppleantvalg – eller skal bestyrelsen konstituere sig som for nuværende? 

Bestyrelsen ønsker at lave suppleantvalg efter sommerferien, i august måned- med mulighed 
for suppleanter fra begge afdelinger.  
 

3. Fastsættelse af 1. bestyrelsesmøde i det nye skoleår. Holder dato? 
Bestyrelsesmødet planlagt til d. 25 august 2025 fastholdes.  

 
4. Fælles Trivselsdag for hele skolen (SR) 

Elevrådet har planlagt en trivselsdag for hele skolen som planlægges til en tur på 
middelaldercentret. Elevrådet giver 5000kr til denne trivselsdag/tur. Dagen planlægges 
sidst i august, først i september måned.  
Susan har forespurgt Ønskeøens venner, om det er muligt med et tilskud så Børnehuset kan 
deltage. Dette er de positive overfor. Således er det muligt at hele Landsbyordningen kan 
tage af sted. Middelaldercentret har sammensat et program, for hele vores Landsbyordning 
til en samlet pris på 14.000kr.  
Der vil blive planlagt bustransport.  

 
5.   Eventuelt 
Der rejses spørgsmål til om der er juridisk belæg for, at autismeafdelingen kan eksistere 
uden en almenafdeling. Steen fortæller der ikke er noget juridisk/lovgivningsmæssigt i den 
sammenhæng. Der er et pædagogisk grundlag og argument for, at have begge afdelinger på 
matriklen – herunder at sikre inklusionsmuligheder for eleverne i autismeafdelingen.   
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Christina tager kage med næste bestyrelsesmøde.   
                         
     REF: MJ  


